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Protokoll – Årsmöte Sundby- Kuggebro Samfällighetsförening 2019 
Datum: torsdagen 14 mars 2019 
Plats och tid: Sävja kyrka, Linnérummet, 19.00 

Närvarande: 

Sofie Lagerstedt (K5A), Daniel Appelgren (K8), Britt Johansson (K9), Lena Nilsson Wiil (K10), Klas 
Lööv (K11), Kaise Lööv (K11), Mats Medeen (K12), Taina Pettersson (K14), Annica Hedemann 
(K16), Anne-lie Léman (K20), Anders Léman (K20), Magnus Rova (K22), Bengt Näslund (K23), 
Christina Näslund Rosén (K23), Gunnar Cassman (K24), Margareta Cassman (K24). 

1. Ordförande Bengt Näslund hälsade välkommen, och då särskilt till föreningens nya 
medlemmar och förklarade därefter mötet öppnat. 
(Nya medlemmar är; 
K3, Karen Krüger och Mathias Krüger 
K8, Josephine Appelgren och Daniel Appelgren  
K22, Agneta Ringqvist och Magnus Rova) 

2. Närvarande fastslog att årsmötet behörigen utlysts. 

3. Dagordningen godkändes. 

4. Till ordförande för mötet valdes Bengt Näslund och till sekreterare Lena Nilsson Wiil. 

5. Till justeringsmän att jämte ordförande justera dagens protokoll samt att verkställa 
förekommande röstsammanräkning valdes Anne-lie Léman och Daniel Appelgren.  

6. Vid anmälan av övriga frågor tas följande punkter upp,  

a) Snöröjning  
b) Förrådsboden 
c) Rosenport – markering av ingång i Kuggebro 
d) Skyltning r/t obehöriga Kuggebro 
e) Städdagar 
f) Avloppslukt 
g) EU dataskyddsförordning och samfällighetens medlemmar 

vilka kommer att tas upp under punkt 16, Övriga frågor. 

7. Styrelsen och revisorernas berättelse. Kassör Annica Hedemann föredrog 
verksamhetsberättelse och årsredovisning. Revisor Margareta Cassman presenterade 
revisorernas berättelse i vilken revisorerna föreslår ansvarsfrihet för styrelsen samt att 
resultatet balanseras i ny räkning. 

8. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 

9. Framställan från styrelsen eller motioner från medlemmarna.  

Inga motioner har inkommit från medlemmarna.  

10. Årsmötet beslutade i enlighet med tidigare årsmöten att ingen ersättning ska utgå till styrelsen 
eller till revisorerna. 

11. Kassör Annica Hedemann presenterade styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat. Mötet 
godkände förslaget.  
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12. Årsmötet beslutade att årsavgiften till föreningen ska vara oförändrad, 3 000kr/år. 
Medlemsavgift ska ha inkommit senast 190415, faktura delas ut av kassören. Rabatt på 
medlemsavgiften för L Dannfors, Danmarks-Åby, enligt förslaget. 

13. 14. 15. Valberedningen presenterar förslag gällande styrelse, revisorer och valberedning. 
Samtliga valdes av årsmötet. 

 Ordförande Bengt Näslund omval (2år) 
 Sekreterare Lena Nilsson Wiil omval (2år) 
 Kassör Annica Hedmann kvarstår och omfattas inte av beslutet 
 Suppleant Magnus Rova nyval (1år) 
 Suppleant Ylva Alfredsson omval (1år) 
 Suppleant Sofie Lagerstedt omval (1år) 
 Revisorer Kristina Jäderwill nyval (1år) 

 Klas Lööv omval (1år) 
 Revisorssuppleant  Taina Pettersson omval (1år) 
 Valberedning Mats Medeen omval (1år) 

Annika Modell omval (1år) 
16 Övriga frågor. 

 Snöröjning och sandning inom Kuggebro, ordförande Bengt N har en pågående dialog 
med PD Miljövårdsservice vilka har varit tillmötesgående. 
Snöröjning sker efter överenskommelse r/t snödjup och sandning endast på avrop. 
Tidigare plogskada vid K 26 ännu ej åtgärdad (föregående entreprenör). Styrelsen har 
sökt kontakt med kontaktperson vid Skanska och har tidigare fått besked att Skanska 
kan ha möjlighet att bistå med lagning av plogskadan. Ordförande fortsätter arbetet 
med att få kontakt med Skanskas nya kontaktperson. Skanska är medlem i 
samfälligheten. 

 Snöröjning och skötsel av cykel- och gångväg Kuggebro Busshållplats, ordförande 
och sekreterare och enskilda medlemmar har kontaktat Uppsala Kommun vid flera 
tillfällen 
Uppsala Kommun har svarat per mail till ordförande men ej lämnat besked om 
ansvarsområden, beting för snöröjning.  
Ordförande visar en karta med de olika ansvarsområdena för SLU, Uppsala kommun 
och Trafikverket. 
Styrelsen ska kontakta Lantmäteriet gällande markägare för att fastställa vem som 
ansvarar för vilken mark/väg. 
Styrelsen uppmanar enskilda medlemmar i samfälligheten att felanmäla till Uppsala 
kommun gällande brister för snöröjning av cykel- och gångvägar, busshållplats och 
skötsel av trapp vis busshållplats.  

 Förrådsboden – arbetsgruppen bestående av Mats M, Linus M, Thomas A och Bengt 
N har påbörjat planering för renovering. Start var vid städdag 180922 att fortsätta 
under kommande städdagar. 

 Installation av ”Rosenport” eller motsvarande vid cykel-och gångvägen till Kuggebro, 
arbete pågår, start årsmöte 2017, arbetsgrupp Annica H, Ylvi A och Annika M. 

 Skyltning av Samfällighetensföreningens gemensamma ytor vid ån. Styrelsen 
fortsätter påbörjat arbete utifrån juridisk möjlighet samt Grannsamverkan. 

 Städ-och fixardagar 190427 och 190921 med start 11.00. Kallelse skickas ut. 
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 Avloppslukt har uppfattats av flera medlemmar, utomhus och även inne i badrum. 
Frågeställning om detta kan ha samband med, eller orsakats av, det omfattande arbete 
med avloppet som Uppsala kommun tidigare utförde i området. Det är känt att 
Uppsala kommun regelbundet kontrollerar Pumphuset vid ån r/t funktion avlopp. 
Styrelsen har inte fått uppgifter om att det skulle finnas avvikelser. 
Medlemmarna uppmanas att notera, bevaka och samla data, var och när avloppslukt 
uppfattas för att styrelsen ska kunna ställa frågan till Uppsala kommun. 

 EU dataskyddsförordning och samfällighetens medlemmar, 

Sofie L redogjorde för mötet hur medlemmarnas personuppgifter hanteras av 
styrelsen. 
Ett samtycke kommer att begäras gällande publicering av namn, adress, 
mobilnummer/telefonnummer och e-post på föreningens webbsida. 
Medlemmarna kommer att via en särskild e-postadress via webbsidan kunna lämna 
sitt samtycke.  
Ett informationsbrev kommer att lämnas till varje fastighetsägare, medlem i 
samfälligheten. 

17 Årsmötet beslutade att stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt på 
http://www.kuggebro.eu och delas i brevlåda till den som inte använder internet. 

18 Ordförande tackade medlemmarna och avslutade mötet. 

 

Kuggebro/Sävja Kyrka 190314 

 

Vid protokollet   Justeras, ordförande 
 
 
 
Lena Nilsson Wiil   Bengt Näslund 
 
 
Justeras    Justeras 
 
 
 
Anne-lie Léman   Magnus Rova 
 


